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Arviointikeskustelu 22.1.2024 pidetyn vammais- ja vanhusneuvoston yhteisestä kokouksesta.  
Pohdittavaksi tulisiko kokous jatkossa olla enemmänkin työryhmätyöskentely tyyppinen, jossa 
käsiteltäisiin ajankohtaisia teemoja ja ilmiöitä.  
 
Arto Koivu edustaa vanhusneuvostoa liikenneturvallisuustyöryhmän kokouksessa 29.2.2024. 
Vanhusneuvosto käy keskustelua mahdollisista liitu- kokoukseen vietävistä asioista, erityisesti 
Kirkonkylän ulkopuolisista taajamista ja alueista. Esitykset tulisi olla yleisellä tasolla olevia aiheita. 
 
Joukkoliikenteen ohjausryhmään tarvitaan edustajat vanhus- sekä vammaisneuvostosta.  
Kokouksia on 1-2/kevät- ja syksy tämän vaalikauden loppuun. Seuraava kokous on huhti-
toukokuussa ja sen kesto on n. 1.5h. Tämä ryhmä korvaisi todennäköisesti Kivenkyyti työryhmän.  
 
Soveltavien kuntosalien SPPB- testitulokset syksy 2023. Esittelijänä liikuntasuunnittelija Petra Kela.  

 
Esittelijä  

Puheenjohtaja 
 
Esitys  

Käydään keskustelua edellä mainituista asioista. 
 
Valmistelija 

Puheenjohtaja 
 

Päätös  
Pohdittiin, että kahden toimielimen yhteiskokouksen tulisi jatkossa olla ehkä enemmän 
seminaarityyppinen kokous, jossa tehtäisiin myös ryhmätyöskentelyjä määriteltyjen aiheiden 
parissa.  
 
Liikenneturvallisuustyöryhmän kokoukseen ei noussut esityksiä esille otettavista aiheista.  
 
Joukkoliikenteen ohjaustyöryhmään valittiin Erkki Rantanen edustamaan Nurmijärven 
vanhusneuvostoa.  
 
Petra Kela esitteli kunnan liikunta- ja hyvinvointipalveluiden soveltavien kuntosalikurssien tuloksia. 
Ryhmät kokoontuvat sekä Kirkonkylällä että Klaukkalassa ja testitulosten perusteella asiakkaiden 
kehittymistä testitulosten perusteella tapahtui eniten tasapainossa ja alaraajojen voimassa. 
 

 


